
Vragen en antwoorden Marsroute GL 

1. Moeten de kaders voor de marsroute niet door de raad vastgesteld worden vanuit de 
kaderstellende bevoegdheid van de raad?

De raad en de commissie hebben eerder kaders gesteld. Hoewel er tot nu toe nog geen haalbaar plan
uit naar voren is gekomen, is het college gevraagd om verder te praten met de ontwikkelaars.  Deze 
kaders (en aanvullingen hierop) vormen het uitgangspunt. De uitwerking naar een gedragen 
(bouw)plan zal hieraan moeten voldoen of hier dichtbij blijven.  Ook de woonvisie gaat naar 
verwachting aanvullende woningmarktkaders opleveren. 

2. In het stuk staat dat Synchroon BV en de heer Boelaars niet meer bij het project betrokken 
zijn. De meest recente info die wij hebben is dat Parck Manpad I B.V. eigenaar is van Parck 
Manpad II B.V. en dat deze B.V.’s op hetzelfde adres gevestigd zijn (of waren?): Wat betekent
dat voor de waarde van de grond en de eigendomssituatie? 

De waarde van de grond is zoals we vaker zien een momentopname. Zowel de waarde van de grond 
als de eigendomssituatie kunnen veranderen gedurende een gebiedsontwikkeling. Bij de 
haalbaarheidstoets  (fase 7 in de planning pagina 12) worden alle financiële aspecten onder elkaar 
gezet als onderdeel van de ontwerp-ontwikkelvisie. Daarna wordt deze aangeboden als B stuk aan de
raadscommissie ruimte van mei 2023.

3. Kunnen we een uittreksel krijgen van de Kamer van Koophandel van beide B.V.’s, met waar 
ze gevestigd zijn en wie de aandeelhouders en bestuurders zijn?

Deze gegevens zijn openbaar en in te zien via de KvK. Als u dat wilt zullen we deze toesturen. 


